
P r o t o k ó ł Nr 34/2022
z posiedzenia Komisji Wspólnej
z dnia 18.11.2022 r.

W dniu 18.11.2022 r. w  Sali Posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła się Komisja 
Wspólna Rady Gminy.

Na Komisji obecnych było 15 radnych
Ponadto obecni byli:
Wójt Gminy Skoroszyce – Barbara Dybczak, Skarbnik –Jadwiga Piela, Kierownik GZEASiP-
Danuta Trzaskawska , Kierownik GOPS – U.Chudobowicz, Dyrektor ZSP w Chróścinie, 
Dyrektor ZSP w Sidzinie- M. Kudlińska-Hirczyn, Dyrektor ZSP w Skoroszycach-I.Stasica.

Ad 1.Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Henryk Sokołowski przywitał obecnych, 
otworzył obrady po czym przeszedł do odczytania porządku obrad.

1.Otwarcie obrad.
2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.

3. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

4. Zaopiniowanie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomo-
ści.

5. Zaopiniowanie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków trans-
portowych.

6. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpa-
dów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

7. Sprawy różne.

8. Zakończenie posiedzenia.

Ad.2 Przewodniczący RG oddał głos p. Skarbnik, która szczegółowo odmówiła zmiany w 
uchwale budżetowej na 2022 r. 
Przy okazji omawiania zmian w budżecie wywiązała się dyskusja nt. potrzeb w gminie.
Przewodniczący poprosił o komentarze do uchwały budżetowej, po czym zainicjował 
dyskusję nt węgla.
Radni pytali jaka jest sytuacja, co mogą powiedzieć mieszkańcom.
P. Wójt odpowiedziała, że jeszcze niewiele wiadomo.
 
Ad . 3 Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej.
Głos ponownie zabrała p. Skarbnik stwierdziła, że WPF związany jest z uchwałą budżetową, 
więc odzwierciedla zmiany w niej zawarte.

Następnie Radna Kalisz zawnioskowała o 15 min. przerwy

Ad. 4 Po przerwie Przewodniczący RG przeszedł do pkt 4 porządku obrad zaproponował 
porównanie stawek podatków w gminie ze stawkami określonymi przez Ministerstwo.



P. Skarbnik objaśniła wymiary podatków na 2023 r.
Podsumowując Przewodniczący RG stwierdził, że podwyżka jest minimalna i mało 
odczuwalna dla mieszkańców, jedynie działalność gospodarcza odczuje podwyżkę, lecz w 
nieznacznym stopniu.
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 5 Zaopiniowanie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. 11% zwyżki w stosunku do roku poprzedniego.
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 6 Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowe-
go  określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania od-
padów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.
Przewodniczący RG zapytał o co chodzi w uchwale.
P. Wójt wyjaśniła, że przygotowujemy się do nowego przetargu, należy poprzez uchwałę upo-
rządkować i  ujednolicić kody.

 Ad. 7 Przewodniczący RG poinformował, ze projekt uchwały budżetowej na 2023 r. będzie 
wysłany w najbliższym czasie i poprosi o zapoznanie się, ponieważ będzie omawiany na naj-
bliższej komisji, podał daty grudniowej komisji i sesji.

Następnie głos zabrał radny winnik pytając czy jest ktoś na miejsce p. Skarbnik
P. Wójt odpowiedziała, że będzie konkurs na to stanowisko.

Ad. 8 Przewodniczący RG zaprosił obecnych na sesję i zamknął obrady komisji. 

Sporządziła:
Renata Czeropska


